
Klub Sincoolka
Zikova 13, 160 00 Praha-Dejvice

sin@sin.cvut.cz, sincoolka.cz

Zápis ze zasedání představenstva klubu Sincoolka
konaného dne 15. 5. 2025

Přítomní členové
• Vojtěch Kříž (předseda klubu)
• Róbert Janega (místopředseda klubu)
• Veronika Konečná (zástupkyně Sinkuleho koleje)
• Danila Lisitskii (zástupce Dejvické koleje)
• Mykhailo Leskiv (zástupce klubu)

Nepřítomní členové
Všichni členové představenstva byli přítomni.

Hosté
• Tereza Fiklíková
• Karel Daniel Kopecký
• Artem Poliakov
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Zahájení zasedání
Zasedání bylo zahájeno v 18:57 Vojtěchem Křížem.

01) Schválení programu zasedání, úvod, prezence
(vede: V. Kříž, typ: hlasování, čas: 5 min)

01) Schválení programu zasedání, úvod, prezence (vede: V. Kříž, typ: hlasování, čas: 5 min)

02) Schválení zápisu z předchozího zasedání (vede: V. Konečná, typ: hlasování, čas: 5 min)

03) Informační kolečko (vedou: V. Kříž + vedoucí sekcí, typ:  informace, čas: 20 min)

04) Stížnosti po kolejních akcích (vede: V. Kříž, typ: diskuze, čas: 10 min)

05) Jmenování nového zahradníka (vede: V. Kříž, typ:  informace + hlasování, čas: 5 min)

06) Jmenování nového disconnectera (vede: V. Kříž, typ:  informace + hlasování, čas: 5 min)

07) Schválení nových pravidel hospodaření klubu, přeschválení rozpočtu (vede: V. Kříž, typ: diskuze + 
hlasování, čas: 20 min)

08) Schválení předpisu pro zálohové platby (vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 20 min)

09) Schválení výroční zprávy klubu Sincoolka za rok 2024 (vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, 
čas: 15 min)

10) Různé (vede: V. Kříž, typ:  informace, čas: dle potřeby)

Usnesení: Představenstvo  klubu  Sincoolka  schválilo  program  zasedání  ve  znění  zaslaném  do 
konference představenstva 10. 5. 2025 v čase 17:42.

Osob s hlasovacím právem: 5

Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0

Usnesení bylo přijato.

02) Schválení zápisu z předchozího zasedání
(vede: V. Konečná, typ: hlasování, čas: 5 min)

Usnesení: Představenstvo  klubu  Sincoolka  schválilo  zápis  z předchozího  zasedání  ve  znění 
zaslaném do konference představenstva 15. 5. 2025 v čase 19:08.

Osob s hlasovacím právem: 5

Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0

Usnesení bylo přijato.
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03) Informační kolečko
(vedou: V. Kříž + vedoucí sekcí, typ: informace, čas: 20 min)

a) Síťová sekce

K. D.  Kopecký:  Odehrálo se toho mnoho,  začneme tím špatným. Včera se pokazil  disk na jednom 
serveru, přičemž záložní byl taky nefunkční. Myslel jsem si, že jsem ho před půl rokem měnil. Bohužel 
kvůli tomu zmizelo pár hodin e-mailů a SINISu, měli jsme výpadek databáze a služeb. Pavel [Valach] to 
naštěstí v rychlosti opravil, nyní již fungujeme. Jedná se o velké selhání vedoucího síťové sekce.

K. D. Kopecký: Nejlepší zprávou je, že se povedlo uspořádat setkání PHAT [party-hard admin teamu], 
jinými  slovy,  šli  jsme  na  pivo  s aktuálními  i bývalými  administrátory  Sincoolky,  poté  si  prohlédli 
serverovnu, fotoaparát… Dorazili i lidé z Bubnu či Milan Příhoda, který je autorem citátu na serveru 
Pride. Budeme se takto scházet i nadále.

K. D. Kopecký:  Na chvíli vypověděla službu tiskárna, nyní už je zase v provozu. Filip [Kučera] zajistil 
údržbu klimatizací. Měli bychom udělat revize také na další klubové elektrospotřebiče. Zkontaktoval 
jsem revizního technika, který by byl ochoten přijít a spotřebiče zkontrolovat. Je hodně flexibilní a má 
fajn ceny.

V. Kříž: Záložní mikrovlnné pojítko Dejvická-Masarykova kolej nebude realizováno.

K.  D.  Kopecký:  Prý  existuje  optické  připojení  na  kolej  od  Vodafonu.  Věděl  jsem  o nějaké  jejich 
infrastruktuře, ale myslel jsem si, že je to jen telefon.

V.  Kříž:  Pokud  by  se  podařilo  propojit  síť  na  Dejvické  se  Sinkulí  optikou,  měli  bychom  vyhráno. 
Stávající mikrovlnné pojítko by tak mohlo zůstat pouze jako záložní. Mohli bychom na střechu pověsit 
loni  zakoupený  spoj  Siklu  a aktuálního  Ericssona  předat  či  prodat  Bubnu,  pro  který  by  to 
představovalo velmi ceněný upgrade.

K. D. Kopecký: Zavoláme na Vodafone a uvidíme.

b) PR sekce

R. Janega: Plakáty i Sin Poopy fungují.

K. D. Kopecký: A 27. května jsme uspořádali výlet aktivních do ZOO. Na památku vyrobím placky.

c) Sekce SOS

R. Janega: Velikonoční párty byla fajn, lidi byli spokojení. Zase pršelo, ale s tím jsme počítali. Příprava 
byla náročná, trvala několik hodin. Měli bychom Romana [Krále] náležitě pochválit.

V. Konečná: A Roba taky!

Členové představenstva R. Janegovi zatleskali.

V. Kříž: Asi by to chtělo nový stan.

R. Janega: Alex [Majdová] se postará o jeho pořízení.

V.  Konečná:  Mohli  bychom  pořídit  nějaký  robustnější  stany,  které  jsou  s nasazovacími  nožičkami 
vhodnými k přivrtání. Na to se pak nasadí samotný stan. Ale stejně je potřeba hlídat větší vítr. Případně 
nad záhony je rovinka,  kde jsme uvažovali  vybudování trvalého grilu jako na Bubnu. Možná by se 
nějaký altánek vešel i tam.
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R. Janega: Další akce, movie night, byla slabší. Organizace se nikdo pořádně neujal, nakonec se o ni 
postaral Adam Metyš.

d) Provozní sekce

Nikdo nedorazil. Ale jinak se vše zdá být v pořádku.

e) Sportovní sekce

A. Poliakov: Obdržel jsem revizní zprávu. Čekám ještě na fakturu.

R. Janega: Jsou všichni slušní?

A. Poliakov: Vše v normálu.

f) Zahradní sekce

V. Konečná: Zrají nám jahody, máme jich požehnaně. Snad to nenajdou slimáci. Chodí nám tam čůrat 
kočky, přičemž vyhrabaly půlku záhonku. Asi si tam půjdu sednout se vzduchovkou. Hrášek také hezky 
roste, dále jsem nasadila cukety, dýně, slunečnice.

V. Kříž: Soucítím. Na Dejvické mi pravděpodobně totožná tlupa čůrá na dobromysl.

K. D. Kopecký: Navrhuji konečné řešení kočičí otázky. Chcete totální válku? Mňaute ji mít.

V. Konečná: Stále nemám rajčata a papriky, velmi mě to mrzí.

V. Kříž s V. Konečnou se předběžně domluvili na nákup u Chládka. Zakoupili by také nějaké keře, např. 
rybíz.

V.  Kříž:  Na  Dejvické  máme  nově  libeček,  petržel,  bobkový  list,  smyl,  koriandr,  pažitku…  Dalším 
kytičkám na Dejvické se daří dobře. S Vítkem Růžičkou, jehož jmenování navrhuji v dalším z bodů, 
máme hodně plánů. Léto bude akční, například upgrade posezení.

g) Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

K.  D.  Kopecký:  Studentský  parlament  zasedal  30. dubna  2025  na  Masarykově  koleji.  Jednalo  se 
o víceméně obvyklý parlament, dojednali jsme přepočet provozních nákladů.

h) Zasedání Rady studentských samospráv

V.  Kříž:  Řešila  se  problematika  členství  ve  Studentské  unii  a dále  ubytovací  dokumenty  na  další 
akademický rok. Bohužel, po odevzdání našich připomínek k nově navrhovaným ustanovením se SÚZ 
rozhodla, že podá Akademickému senátu ČVUT návrh dokumentů bez novinek.

Zúčastnění dále debatovali o samozvané „Studentské prádelně“ provozované SÚZ na Strahově či o stále 
pozastaveném 4Kč fondu.

04) Stížnosti po kolejních akcích
(vede: V. Kříž, typ: diskuze, čas: 10 min)

V. Kříž: Vedoucímu koleje dorazila stížnost na rušení nočního klidu po Velikonoční párty.

R. Janega: Stížnost se však týkala dění dlouho poté, co akce skončila; ve dvě hodiny.
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V. Kříž: Je to tak, na dvorku v tu dobu už nikdo dávno nebyl. Asi se mohlo stát, že někdo, kdo zůstal  
v pingpongárně takto pozdě, otevřel okno na dvorek.

R. Janega: Skoro vždy ukončujeme akci o půlnoci. Co si lidé dělají poté, je už na jejich zodpovědnosti. 
Několik lidí mi však potvrdilo, že okno zůstalo celou noc zavřené.

V. Kříž:  Těžko říct,  jak to vzniklo… Každopádně apeluju na to,  aby na akcích vždy zůstával  někdo 
zodpovědný a aby se hlídala hlasitost hudby. Roman [Král] by si to měl na každé akci zajistit.

V. Konečná: Na hlasitou hudbu si stěžujeme skoro pokaždé. Roman to ztlumí na 10 minut, poté je to 
zase nahlas. Bylo by fajn to vyřešit.

05) Jmenování nového zahradníka
(vede: V. Kříž, typ: informace + hlasování, čas: 5 min)

V. Kříž:  Rád bych jmenoval Víta Růžičku zahradníkem, pomůže mi starat se o zahradu na Dejvické 
koleji. Znáte jej už z 3D tisku. Přihlásil se sám díky náborovému plakátu, který jsem na koleji umístil. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo záměr předsedy klubu Sincoolka jmenovat 
Víta Růžičku do funkce zahrádkáře.

Osob s hlasovacím právem: 4

Hlasování: pro 4 | proti 0 | zdrželo se 0

Usnesení bylo přijato.

06) Jmenování nového disconnectera
(vede: V. Kříž, typ: informace + hlasování, čas: 5 min)

K. D. Kopecký: Ahoj, já jsem Kája Kopecký a jsem alkoholik.

Všichni: Ahoj, Kájo!

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo záměr předsedy klubu Sincoolka jmenovat 
Karla Daniela Kopeckého do funkce disconnectera.

Osob s hlasovacím právem: 4

Hlasování: pro 4 | proti 0 | zdrželo se 0

Usnesení bylo přijato.

07) Schválení nových pravidel hospodaření klubu, přeschválení 
rozpočtu
(vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 20 min)

V.  Kříž:  Navrhuji  schválit  nový  interní  předpis,  který  by  upravoval  pravidla  hospodaření  klubu 
Sincoolka a také by nahradil stávající předpis o čerpání peněz.  Při tvorbě pravidel jsem se inspiroval 
v klubech SH a POD, což jsou docela velké kluby – na druhou stranu i my jsme velmi iniciativní, máme 
široké spektrum služeb a nyní také spořicí účet. Chtěl jsem tedy problematiku hospodaření pojmout 
komplexněji a troufám si říct, že se mi to podařilo.

15. 5. 2025 Zápis ze zasedání představenstva klubu Sincoolka 5/7

mailto:sin@sin.cvut.cz
https://sincoolka.cz/


Klub Sincoolka
Zikova 13, 160 00 Praha-Dejvice

sin@sin.cvut.cz, sincoolka.cz

V. Kříž počal promítat a komentovat návrh nového předpisu. K. D. Kopecký mezitím navrhuje zavést 
pětiletky. Podle V. Konečné to tu už jednou bylo a nevyšlo.

V. Kříž:  Největší  novinkou je výrazné povýšení ze stávajícího předpisu o čerpání peněz na předpis 
upravující hospodaření klubu obecně. Změnu zaznamenává také fungování rozpočtů, kdy pro hlavní 
činnost  klubu (např.  pro klubové sekce)  bychom schvalovali  jeden ucelený rozpočet  rozdělený na 
jednotlivé sekce a kapitoly, a to na libovolné období. Obvykle a nejlépe na kalendářní rok. Ekonomické 
činnosti by byly z rozpočtu hlavní činnosti kompletně vyňaty a řídily by se svým vlastním rozpočtem, 
který navrhujeme obvykle při jejich schválení.

V. Kříž: Dále předpis přibližuje, co všechno jsme povinni rozpočtovat v rámci hlavní činnosti, resp. jaký 
je typický obsah rozpočtu. Nastavuje mantinely pro naši nově založenou rezervu, tedy spořicí účet. Na 
rozdíl  od  klubů SH a POD jsem pravidla  nechal  relativně  volná,  předpis  však  doporučuje  odvádět 
přebytky přebytkových rozpočtů. Neopomněl jsem ani zadefinovat, co by se dělo, kdybychom žádný 
rozpočet neschválili.

Usnesení: Představenstvo  klubu  Sincoolka  schválilo  interní  předpis  SIN-IP-2025/1,  Pravidla 
hospodaření, ve znění zaslaném do konference představenstva 11. 5. 2025 v čase 14:37.

Osob s hlasovacím právem: 4

Hlasování: pro 4 | proti 0 | zdrželo se 0

Usnesení bylo přijato.

V souladu  s usnesením  z minulého  zasedání  se  členové  představenstva  domluvili  na  přeschválení 
stávajícího rozpočtu klubu na celý rok 2025. Zároveň s tím upravili některé jeho kapitoly.

Usnesení: Představenstvo  klubu  Sincoolka  schválilo  rozpočet  klubu  Sincoolka  na  rok  2025  ve 
znění zaslaném do konference představenstva 15. 5. 2025 v čase 21:34.

Osob s hlasovacím právem: 4

Hlasování: pro 4 | proti 0 | zdrželo se 0

Usnesení bylo přijato.

08) Schválení předpisu pro zálohové platby
(vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 20 min)

Bod byl přeskočen, protože jsme zatím neobdrželi připomínky od všech zainteresovaných osob.

Zasedání bylo pozastaveno v 21:36 V. Křížem, a to na 15 minut.

Přestávka byla V. Křížem ukončena v 21:55.

09) Schválení výroční zprávy klubu Sincoolka za rok 2024
(vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min)

Účastníci  zasedání  dokončili  chybějící  pasáže  výroční  zprávy.  Velké  poděkování  patří  T. Fiklíkové 
a R. Janegovi, že pomohli zprávu finalizovat!
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo výroční zprávu klubu Sincoolka za rok 2024 
ve znění zaslaném do konference představenstva 15. 5. 2025 v čase 23:14.

Osob s hlasovacím právem: 4

Hlasování: pro 4 | proti 0 | zdrželo se 0

Usnesení bylo přijato.

10) Různé
(vede: V. Kříž, typ: informace, čas: dle potřeby)

a) Stanovení termínu příštího zasedání

Členové představenstva se domluvili na uspořádání dalšího zasedání dne 4. června 2025. Danila poté 
odjíždí na léto do USA.

Ukončení zasedání
Zasedání bylo ukončeno v 23:16.

Zapsal: Vojtěch Kříž

Zápis byl schválen na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 26. 5. 2025.

Přílohy
1. Schválený rozpočet na rok 2025
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Rozpočet klubu Sincoolka

Období (rok): 2025

№ Kapitola Příjmy Výdaje Správce Akt. stav Rozdíl
1.0 Členské příspěvky Vojtěch Kříž
1.1 Základní členství 1H/2025 –
1.2 Základní členství 2H/2025 – 0,00 Kč
1.3 Vratky – 0,00 Kč

Σ Celkem –

2.0 Mandatorní výdaje Vojtěch Kříž
2.1 Odvody na centrální účty SU ČVUT –
2.2 Provozní náklady SU ČVUT –
2.3 Nájemné – klubové místnosti 0,00 Kč – 0,00 Kč 0,00 Kč
2.4 Bankovní poplatky – -100,00 Kč 900,00 Kč
2.5 Platební brány –
2.6 Telefony –

Σ Celkem 0,00 Kč –

3.0 Síťová sekce Karel Daniel Kopecký
3.1 Obecné náklady – 0,00 Kč
3.2 Softwarové podpory – 406,00 Kč
3.3 Serverovna – 0,00 Kč
3.4 Občerstvení pro administrátory –
3.5 Instalace Wi-Fi AP – 0,00 Kč

Σ Celkem 0,00 Kč –

4.0 PR sekce Róbert Janega
4.1 Obecné náklady – 0,00 Kč
4.2 Reprezentační akce –
4.3 HR akce –
4.4 Reklamní předměty – mikiny – 0,00 Kč
4.5 Reklamní předměty – drobné – 0,00 Kč

Σ Celkem 0,00 Kč –

5.0 Sekce SOS Róbert Janega
5.1 Obecné náklady – 0,00 Kč
5.2 LS – Zahajovací párty –

279 000,00 Kč 301 000,00 Kč 22 000,00 Kč
281 000,00 Kč -281 000,00 Kč

1 000,00 Kč -1 000,00 Kč

560 000,00 Kč 1 000,00 Kč 300 000,00 Kč -259 000,00 Kč

60 000,00 Kč -25 305,00 Kč 34 695,00 Kč
100 000,00 Kč -3 421,67 Kč 96 578,33 Kč

1 000,00 Kč
12 000,00 Kč -4 586,60 Kč 7 413,40 Kč

3 600,00 Kč -1 196,71 Kč 2 403,29 Kč

176 600,00 Kč -34 609,98 Kč 141 990,02 Kč

40 000,00 Kč 40 000,00 Kč
12 000,00 Kč -11 594,00 Kč
10 000,00 Kč 10 000,00 Kč
10 000,00 Kč -3 194,40 Kč 6 805,60 Kč
20 000,00 Kč 20 000,00 Kč

92 000,00 Kč -14 788,40 Kč 77 211,60 Kč

5 000,00 Kč 5 000,00 Kč
10 000,00 Kč -4 428,49 Kč 5 571,51 Kč
20 000,00 Kč -7 441,68 Kč 12 558,32 Kč
22 700,00 Kč -22 700,00 Kč

7 300,00 Kč 7 300,00 Kč

65 000,00 Kč -34 570,17 Kč 30 429,83 Kč

5 000,00 Kč 5 000,00 Kč
10 000,00 Kč -8 200,00 Kč 1 800,00 Kč



№ Kapitola Příjmy Výdaje Správce Akt. stav Rozdíl
5.3 LS – Velikonoční párty – 438,99 Kč
5.4 LS – Pub Quiz –
5.5 ZS – Zahajovací párty – 0,00 Kč
5.6 ZS – Předvečer slavnosti Všech svatých – 0,00 Kč
5.7 ZS – Vánoční párty – 0,00 Kč
5.8 Herní, filmové a další tematické večery – -730,00 Kč

Σ Celkem 0,00 Kč –

6.0 Provozní sekce Mykhailo Leskiv
6.1 Obecné náklady –
6.2 Multimediální místnost – -338,00 Kč
6.3 LAB –
6.4 Kolárna – 0,00 Kč
6.5 Kufrárna – 0,00 Kč
6.6 Deskové hry –

Σ Celkem 0,00 Kč –

7.0 Sportovní sekce Artem Poliakov
7.1 Sportovní členství 1H/2025 –
7.2 Sportovní členství 2H/2025 – 0,00 Kč
7.3 Nájemné – posilovna, sauna –
7.4 Posilovna –
7.5 Sauna – 0,00 Kč

Σ Celkem –

8.0 Zahradní sekce Veronika Konečná
8.1 Obecné náklady –
8.2 Gril – 0,00 Kč
8.3 Kolečka – 0,00 Kč

Σ Celkem 0,00 Kč –

9.0 Předseda Vojtěch Kříž
9.1 Fond předsedy –
9.2 Fond SOS –

Σ Celkem 0,00 Kč –

10.0 Ostatní Vojtěch Kříž
10.1 Půjčka klubu Buben –

Σ Celkem 0,00 Kč –

Celkem –

10 000,00 Kč -9 561,01 Kč
10 000,00 Kč -7 792,20 Kč 2 207,80 Kč
10 000,00 Kč 10 000,00 Kč
10 000,00 Kč 10 000,00 Kč
10 000,00 Kč 10 000,00 Kč
20 000,00 Kč 19 270,00 Kč

85 000,00 Kč -26 283,21 Kč 58 716,79 Kč

5 000,00 Kč -1 035,00 Kč 3 965,00 Kč
10 000,00 Kč 9 662,00 Kč

6 000,00 Kč -3 282,03 Kč 2 717,97 Kč
2 000,00 Kč 2 000,00 Kč
2 000,00 Kč 2 000,00 Kč
8 000,00 Kč -3 904,00 Kč 4 096,00 Kč

33 000,00 Kč -8 559,03 Kč 24 440,97 Kč

45 000,00 Kč 50 500,00 Kč 5 500,00 Kč
48 000,00 Kč -48 000,00 Kč

51 000,00 Kč -25 162,70 Kč 25 837,30 Kč
40 000,00 Kč -1 972,00 Kč 38 028,00 Kč

2 000,00 Kč 2 000,00 Kč

93 000,00 Kč 93 000,00 Kč 23 365,30 Kč 23 365,30 Kč

15 000,00 Kč -5 222,40 Kč 9 777,60 Kč
5 000,00 Kč 5 000,00 Kč
2 500,00 Kč 2 500,00 Kč

22 500,00 Kč -5 222,40 Kč 17 277,60 Kč

15 000,00 Kč -4 189,00 Kč 10 811,00 Kč
5 000,00 Kč -2 142,66 Kč 2 857,34 Kč

20 000,00 Kč -6 331,66 Kč 13 668,34 Kč

100 000,00 Kč 50 000,00 Kč -50 000,00 Kč

100 000,00 Kč 50 000,00 Kč -50 000,00 Kč

753 000,00 Kč 588 100,00 Kč 243 000,45 Kč 78 100,45 Kč
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